
 

 
 
 

 
 

 

Program:   

1. Přivítání domácí MAS  - Brdy z.ú. (L. Fialová) 

2. Vystoupení zástupců KÚ Středočeského kraje (Mgr. Lucie Kaiserová), popř. další … 

3. Kontrola aktuálních kontaktů MAS (Filinová) a plnění usnesení pléna z 5.10. 2018 (Tvrdík)  

4. Závěry NK Venkov a Zpráva z jednání výboru NS MAS v Chocni (Oliva) 

5. Informace z Valné hromady NS MAS ČR v Chocni (Hlavatý, Pošíková)  
6. Info o přípravě únorové volební VH KS MAS (výbor KS) 

7. Informace z 11. Národní stálé konference v Karlových Varech (Oliva) - příloha   

8. Info a otázky k čerpání dotace pro MAS od Středočeského kraje na r. 2018 (Tvrdík, Hlavatý, 

zástupce KÚ Sk M. Vištiaková) 

9. Info k společnému SMART vzdělávacímu projektu z dotace Středočeského kraje (Oliva, Růžička) 

10. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER (Zemanová) a týmu OPTP (Pošíková, Dvořáková M.) 

11. Blok krajských platforem CLLD (Tvrdík a garanti platforem): 

- PRV - program/termín příštího jednání (M. Ripplová) 

- OPZ - info z jednání  25.10. na Dobříši (M. Dvořáková) 

- IROP - program/termín příštího jednání (M. Neužilová) 

- OPŽP – stručné info k navazujícímu jednání platformy  (E. Neubergová) 

12. Různé – vystoupení partnerů KS MAS, nabídky ke spolupráci s KS, akce NS MAS ČR apod. 

                                                                    * * *   

                     Po skončení jednání  KS MAS SK následuje platforma OP ŽP  

Jednání oznámeno řádně pozvánkou. 

Jednání zahájeno v 10:00 hodin. Přítomno 19 MAS + 2 hosté - viz prezenční listina.  
 

SHRNUTÍ NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH INFORMACÍ Z KS MAS DNE 2.11.2018: 
 

NEJDŮLEŽITĚJŠÍ TERMÍNY: 
 22.11.2018 - 1. VZDĚLÁVÁNÍ NA TÉMA SMART VENKOV (BUŠTĚHRAD) 

 Platforma PRV + OPŽP ve Slezské ul., Praha - 30.11.2018 9:30 hod.  

 3.12.2018 - 2. VZDĚLÁVÁNÍ NA TÉMA SMART VENKOV (KNĚŽICE) 

pátek 2. listopadu 2018 v 10:00 – 12:00 hodin; jednání platformy OP ŽP 12:00 – 14:00 

Místo Vojenský útvar 7935, č. p. 462, 26223 Jince 

Termín 

Zápis z   

jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje 



Stránka | 2 

 

 DALŠÍ JEDNÁNÍ KS MAS -  pátek 7.12.2018 (Praha - NIDV) 

- jednání KS MAS v Praze na NIDV, zde si musíme zpřesnit info, co se odehraje na VH 8.2.2019 

 10.12.2018 - platforma IROP (bude potvrzeno) 

 4.1.2019 - jednání KS MAS v Kostelním Hlavně (nutno mít představu o tom, kdo půjde do 

kandidatury na členy výboru, předsedu apod.) 

 do 11.1.2019 - přijdou všem MAS poklady k VH KS MAS 

 Uspořádání volební valné hromady - 8.2.2019 v Kutné Hoře (volba předsedy, členů výboru, 

kontrolní komise apod.) 

 

Nejdůležitější informace z KS MAS 2.11.2018: 
 Proběhla aktualizace kontaktů od všech MAS (pokud někdo ještě nedoplnil - kontaktovat MAS 

Podbrdsko, Jana Filinová) 

 

 Na rok 2019 je dotace do Středočes. kraje opět v jednání a návrh na 1,5 Kč byl vložen do 

jednání o rozpočtu na zastupitelstvu kraje 26.11.2018 

 

 Sankce PRV, milníky atd. - NS MAS u těch MAS, kterých se toto týká, se bude snažit pomoci 

toto vyargumentovat, proč se milníky nesplnily!! 

- MAS, které mají problém s milníky - osloví Milan sám a pomůže se jim zdůvodnit, proč 

neplní!! 

 

 CSSF školení - p. Ryšavý/ Libosvár  

- nutno, aby přístupy prošly přes Libosvára a Ryšavého - napsat termíny, kdy bude nutno 

proškolit  

- zájemci na jaro se přihlásí MAS Rakovnicko - předpoklad leden/únor 2019 

- 12.11.2018 je školení na CSSF v Praze - viz http://nsmascr.cz/prehled-terminu-cssf/ 

 

 RSK - kladné stanovisko k vymezení území MAP II. pro ORP Brandýs nad Labem, Hořovice, Lysá 

nad Labem, Mladá Boleslav (info z 23.10.2018) 

 

 Závěry NK Venkov http://www.konferencevenkov.cz/2018/dokumenty-nkv-2018/ 
 

 Zpráva z jednání výboru NS MAS v Chocni http://nsmascr.cz/dokumenty/podklady-z-jednani/ 
 

 Brožura SMART venkov = základ vzdělávání v problematice SMART 

(http://eagri.cz/public/web/file/598387/Rural_Review_26_Smart_Villages_CS_V06_web.pdf) 
 

 

DOTACE OD STŘEDOČESKÉHO KRAJE: 
Dotazy od MAS - zodpovídá paní Vištiaková: 
- poslat pozvánku na uspořádanou akci MAS měsíc dopředu paní hejtmance (tj. pokud akce již byla, tak 

alespoň napsat, že akce již proběhla 

- pozor na loga Středočes. kraje - mít správně uvedeno!! 

- dbát na to, aby nedošlo ke zdvojení platby 

- tematicky ve prospěch cestovního ruchu v regionu!! 
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- mohou se dát i vánoční koncerty (toto je podpora kultury a cestovního ruchu, přilákání návštěvníků 

na akci do regionu) 

- kelímky, letáky apod. - musí mít logo kraje!! 

 
DOLOŽIT IDEÁLNĚ 

- objednávka, faktura, výpis z účtu, atd. 

+ že postupujeme transparentně - uděláme si cenový marketing (napíšeme papír, že dodavatel byl 

vybrán dle naší směrnice, nebo dle cenového marketingu!!) 

- u osobních výdajů, výkazy práce atd. 

 
AŽ BUDEME MÍT VŠE KOMPLET  

- NÁKLADY MUSÍ BÝT DO KONCE ROKU UHRAZENÉ, PAPÍRY PŘEDÁME JINDROVI HLAVATÉMU 

V NEJPOZDĚJI V LEDNU!! – posílat průběžně 

- dostaneme mustr - závěrečné vyhodnocení akce (Jindra Hlavatý - bude toto řešit s každým, když nám 

něco bude chybět) 

Pokud jsme realizovali nějaké věci a máme to hotovo - JINDROVI HLAVATÉMU - poslat klidně hned!! 

 

VZDĚLÁVÁNÍ MAS NA TÉMA SMART VENKOV: 
Předběžný program - vzdělávání MAS Středočeského kraje v oblasti chytrých řešení, která čekají 
municipality v kratší nebo delší budoucnosti; každý seminář v rozsahu 4 až 6 h + exkurze (příklady 
dobré praxe); zaměření na koncept Chytrý venkov  
 
22. listopad - Okruhy témat WS1: Sociální služby a zdravotnictví, školství  
Seminář bude probíhat v Univerzitním centru energeticky efektivních budov ČVUT (UCEEB) v 
Buštěhradě. Výzkumníci tohoto centra představí systémy chytrých budov,  jejichž pokročilé funkce lze 
využít v oblasti sociálních a zdravotních služeb tak, aby se maximálně prodloužil/zabezpečil pobyt 
seniorů či tělesně postižených v domácím prostředí. Představení nebude pouze teoretické, ale 
účastníci navštíví modelový byt vybavený pro tyto osoby. Dále budou představeny nejvýznamnější 
projekty tohoto centra, jejichž výsledky lze aplikovat v prostředí municipalit za účelem zkvalitnění 
života občanů (Norské fondy). Součástí bude také návštěva místní školy. Doslova o rozšíření reality a 
informování o dalších možnostech využití nových metod jako je virtuální realita v prostředí sociálních 
služeb a zdravotnictví  se postará ukázka společnosti VR Musashi, každý účastník bude moci osobně 
vyzkoušet. Dalším hostem bude paní Coelho ze společnosti Alice Help, která představí inovativní 
produkty v oblasti péče o osoby trpící Alzheimerovou nemocí. 
 
Následovat bude diskuze k praktickým potřebám municipalit v těchto oblastech a dalším otázkám, na 
které se nedostalo v programu a které budou jednotlivé zástupce MAS zajímat. 
 
 
3. prosinec - Okruhy témat WS2: Energetika, odpadové hospodářství (využití odpadních vod), 
školství 
Návštěva energeticky efektivní obce Kněžice (evropské ocenění EEA), exkurze do bioplynové stanice, 
odborná přednáška na téma smart grid a provoz ostrovních systémů (energetická soběstačnost obce), 
představení navazujících projektů na stávající infrastrukturu v obci. Zdroje biomasy, jejich rizika a 
efektivita (ve spolupráci s Výzkumným ústavem Silva Taroucy pro krajinu a okrasné zahradnictví, v.v.i. 
(VÚKOZ)). Energetické a další využívání odpadních vod. Součástí semináře bude také návštěva 
jedinečné místní základní školy, která patří mezi největší poskytovatele domácího vzdělávání v České 
republice, garantujeme, že se vám z ní nebude chtít odejít! 
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Následovat bude diskuze k praktickým potřebám municipalit v těchto oblastech a dalším otázkám, na 
které se nedostalo v programu a které budou jednotlivé zástupce MAS zajímat. 
IDEÁLNÍ STAV - ÚČAST VŠECH MAS NA VZDĚLÁVÁNÍ KE SMART VENKOV 

ORGANIZAČNÍ ZAJIŠTĚNÍ ZA KS MAS - MAS PODBRDSKO, JANA FILINOVÁ 

 

KDO BUDE POZVÁN?? 

- všechny MAS Středočes. kraje - hlavně pracovníci MAS!!  

Měli bychom se účastnit - v obd. 21+ bude hodně věcí o inovacích!!  

Měli bychom být na toto připraveni a vzděláni… 

- pokud máme mezi sebou starosty, kteří už ve smart problematice angažovali, můžeme je samozřejmě 

vzít s sebou 

- pozváni budou zástupci Stř. kraje 

 

BUŠTĚHRAD - 22.11.2018 

- domluví se na organizaci MAS Podbrdsko s NUVIT 

- nemusíme se hlásit osobně, ale registrace je možná online - vše bude posláno emailem!! 

 

KNĚŽICE - 3.12.2018 

- organizace - MAS Mezilesí 

 

 

Úkoly z KS MAS 2.11.2018: 
KAP. ÚKOL  

5. OLIVA POŽADAVEK KS MAS STŘEDOČES. KRAJE 

KS MAS Středočeského kraje trvá na kulatém stole NS MAS dříve 

než 12.3.2019!! 

Jednání k vnitřnímu fungování NS MAS vyvolat dříve než za 5 
měsíců…. 

 

6. VŠICHNI Několik MAS, které si neodebraly brožury KS MAS - 4.1.2019 se 

koná KS MAS schválně u Jindry Hlavatého, aby si mohli vyzvednout 

brožury od KS MAS ty MAS, které si je nevyzvedli, a poté si ostatní 

MAS mohou rozebrat zbytek brožur!!  

 

7. OLIVA NOK - NÁVRH IMPLEMENTACE OP 2021+ 

JAKÉ JE STANOVISKO JE KS MAS?? 

Jakou variantu by KS MAS Stř. kraje vítala?? 

PRV pojede samo - nebude v kohezní politice zařazeno!! 

 

BOD PŘESUNOUT NA KS MAS V PROSINCI 2018 

- úkol pro všechny MAS  - pročíst varianty z přílohy tohoto zápisu, 

abychom toto mohli společně rozhodnout!! 

 

8. VÝBOR KS 
MAS 

- vznést dotaz paní Kaiserové - na základě jakých parametrů dostat 

naši akci v regionu do kalendáře Středočeského kraje!! 

 

9. JINDRA 
HLAVATÝ 

- pozvat na příští jednání KS MAS pana Ryšavého - umí vyndat 

z MS2014+ informace, která potřebujeme pro evaluaci!! 

 

 JINDRA 
HLAVATÝ 

Předat všem MAS mustr na závěrečné vyúčtování dotace od  
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Středočeského kraje 

12. OLIVA DATA NA ČSÚ (dotaz od Vyhlídek) - aktualizovaná data pro MAS 

- 

https://www.czso.cz/csu/czso/data_pro_mistni_akcni_skupiny_mas 

ÚKOL MILAN: 

kde vezmeme nová data k 31.12.2018 pro evaluaci?? 

 

12. PŘESUNUTÍ 
NA PŘÍŠTÍ KS 
MAS 

KS MAS PROSINEC 2018 - projednat tyto úkoly: 

MAS Sedlčansko - NÁVRH: 

- uspořádat společné setkání - neformální večer 1 den + 2. den 

platformy všechny dohromady 

- březen/ duben 2019 - další kolečko platforem zařídí Sedlčansko na 

jednom společném setkání 

 

+ JARO 2019 - Přes CSV - POKUD NÁM TUTO AKCI CSV DOVOLÍ!! 

- nabídka, jak udělat dobře FOCUS GROUP!! 

 

 

 

Průběh jednání: 

1. Zahájení jednání, přivítání domácí MAS  
Přivítání domácí MAS Brdy, ředitelka Lenka Fialová. 
 

MILAN OLIVA: 

Zahájení jednání. Přivítání hostů KS MAS. 

 

2. Vystoupení zástupců KÚ Středočeského kraje  
Mgr. Lucie Kaiserová: 

Představení paní Kaiserové a paní Vištiakové. 

 

3. Kontrola aktuálních kontaktů MAS a plnění usnesení pléna z 5.10. 2018 
Jana Filinová: 

Aktualizace kontaktů KS MAS. Informace a příslib o zaslání aktualizovaného seznamu všem MAS. 

 

Radek Tvrdík: 

SHRNUTÍ NEJDŮLEŽITĚJŠÍCH INFORMACÍ Z KS MAS DNE 5.10.2018: 

 DALŠÍ JEDNÁNÍ KS MAS -  pátek 2.11.2018 (MAS BRDY) 

 

 KOLIK MAS SE VĚNUJE OPŽP?? - na minulé KS MAS jsme počty nezaznamenali + se nabídla paní 

Neubergová, že bude vést platformu OPŽP místo PRV 

MILAN PROBERE PRV I OPŽP S PANÍ NEUBERGOVOU NA VH NS MAS. 

Účastníci KS MAS navrhují garantem PRV Lípu pro venkov - resp. Maruška Ripplová 

SPLNĚNO 

 

 Platforma OPZ - 25.10.2018 (Markéta Dvořáková pošle pozvánku s informacemi, co si máme na 

jednání připravit s sebou) 

SPLNĚNO 
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 Dotace od Středočes. kraje - Komunikovat s paní Vištiakovou ohledně vyúčtování - vyúčtování 

do konce roku 2018, ale MILAN PROSÍ - nenechávat vyúčtování až na konec roku 2018!!!! 

SPLNĚNO 

 NEPOUŠTĚT SE DO VELKÝCH AKCÍ + DO NĚČEHO, CO NEVÍME, ZDA NĚKDO SCHVÁLÍ!! 

 

Vzdělávání pro MAS na téma chytrého venkova - bude řešeno v letošním roce na cca 2 akcích a 

v novém roce 2 akce 

SPLNĚNO 

ZAŽÁDÁNO na Středočeském kraji O POSUN TERMÍNU - PŘEDJEDNÁNA REALIZACE DO KONCE 

DUBNA 2018 

 

 Upravují se web. stránky NS MAS - mění se struktura v sekci DOKUMENTY PRO JEDNOTLIVÉ OP 

+ bude nově udělán kalendář akcí za všechny OP 

Projednat: Nastavení příloh a dokumentů na webu NS MAS - zda by šlo dokumenty a přílohy jen 

prohlížet, ne že se musí vše stahovat do PC, aby šla příloha otevřít 

SPLNĚNO 

PODÁNO, ale problém na záložce KS MAS - aktuality 2014 

- ponechají se pouze zápisy, dokumentace, výstupy z projektu Středočes. dotace aj. 

 

 CSV - zamyslet se nad tím, co by MAS chtěly za krajkou síť zrealizovat přes CSV v roce 2019 

(Veselský posílal info email), Veselský chce tyto informace vědět do 10.10.2018, tzn. že se 

můžeme ještě domluvit na VH NS MAS!! 

SPLNĚNO - SEZNAM DORUČEN NA CSV A JE V JEDNÁNÍ, CO BUDE PODPOŘENO 

- v Chocni zpracován seznam - 4-5 projektů za KS MAS + individuálně poslalo své akce několik 

MAS 

 

 EVALUACE - finanční plány a indikátory změníme na základě toho, co máme odčerpáno z 

jednotlivých výzev a dle požadavků jednotlivých OP, pak zpracujeme middterm evaluaci a pak 

zpracováme změnu SCLLD , co nám vypadne z evaluace!!  

JE TENTO POSTUP OPRAVDU SPRÁVNĚ????????????? - tyto dotazy lze přednést na semináři 

pro evaluaci 8.10.2018… 

 

FIN. PLÁNY ZMĚNY: 

OPZ - číslovaná info 18 - podává jenom ten, kdo je v tabulce a chce si navýšit evaluaci 

IROP - termíny přišly dle schválení strategií (jaká čísla potřebujeme dávat do změny fin.plánu - 

projekty po akčním plánu, nebo jaká čísla??) 

PRV - po middtermu 

 

SPLNĚNO 

- SEMINÁŘ V CHOCNI PROBĚHL, informace, co máme dělat jsou známé 

 

 CSSF školení - p. Ryšavý/ Libosvár - zda by přístupy šly dávat bez školení???? 

- školení naskakují na webu NS MAS, takže se můžeme postupně přihlásit, ale pro zjednodušení 

vznést požadavek směrem k NS MAS, že by si vyškolení nového člověka zajistil dnes již zkušený 

každý vedoucí CLLD v MAS 
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SPLNĚNO 

- nutno, aby přístupy prošly přes Libosvára a Ryšavého - napsat termíny, kdy bude nutno 

proškolit  

- zájemci na jaro se přihlásí MAS Rakovnicko - předpoklad leden/únor 2019 

- 12.11.2018 je školení na CSSF v Praze - viz http://nsmascr.cz/prehled-terminu-cssf/ 

 

 PRV - ŠKOLENÍ PRO NEZKUŠENÉ MAS, NEBO PRO TY, KTERÉ MAJÍ VYHLÁŠENOU JEDNU VÝZVU 

- najít společný termín do prosince - Milan na toto myslí!! 

SPLNĚNO - Milan řešil s Floriánem v Chocni 

- dle Floriána se nic podobného neplánuje, bude se řešit na úrovni KS MAS 

- pokud nedojde k posunu ke článku 20 

- je možnost pozvat metodika na 30.11.2018 

 

RSK - kladné stanovisko k vymezení území MAP II. pro ORP Brandýs nad Labem, Hořovice, Lysá nad 

Labem, Mladá Boleslav (info z 23.10.2018) 

 

4. Závěry NK Venkov a Zpráva z jednání výboru NS MAS v Chocni 
MILAN OLIVA: 
 

Závěry NK Venkov http://www.konferencevenkov.cz/2018/dokumenty-nkv-2018/ 
Zpráva z jednání výboru NS MAS v Chocni http://nsmascr.cz/dokumenty/podklady-z-jednani/ 
Na webu NS MAS je celý zápis z Chocně. 

Hlavní informace z Výboru NS MAS: 

- Čerpání rozpočtu NS MAS - nečerpá se tolik, jak se předpokládalo 

- Příspěvky budou stále 15.000,- Kč i na rok 2019 

- Jindra Hlavatý - tvorba směrnice k GDPR pro NS MAS 

- projekt OPTP II. - posílení kanceláře NS MAS (více lidí na problémy NS MAS - 

OP, vnitřní chod NS MAS aj.) 

- sledovat web NS MAS, kdo bude mít zájem, budou vypsány 

výběrové řízení na nová místa 

- sankce PRV, milníky atd. - NS MAS u těch MAS, kterých se toto týká, se jim 

bude snažit pomoci toto vyargumentovat, proč se milníky nesplnily!! 

- MAS, které mají problém s milníky - osloví Milan sám a 

pomůže se jim zdůvodnit, proč neplní!! 

 

Další jednání Výboru NS MAS - 13.11.2018 v Praze. 

 

5. Informace z Valné hromady NS MAS ČR v Chocni 
MILAN OLIVA/ JINDRA HLAVATÝ: 

1. polovina VH NS MAS - relativně pěkná, horší bylo jednání po obědě. 

Kontrolní komise NS MAS se má vyjádřit k hospodaření a k Výroční zprávě - členové komise nedostali 

podklady pro zhodnocení hospodaření včas. Toto bude řešeno 13.11.2018 na výboru NS MAS. 

 

MAS Středočes. kraje - vznesli jsme v červnu podněty a náměty na změny.  

Začaly se věci hýbat a řešit - toto je důležité!! 
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Polemika o tom, zda dělat malou nebo velkou VH NS MAS. Toto zjistíme 12.3.2019 - volební jednání 

Výboru NS MAS - pozvání i pro členy NS MAS!! 

= kulatý stůl k vnitřnímu fungování NS MAS 

OLIVA ÚKOL: 

POŽADAVEK KS MAS STŘEDOČES. KRAJE - trváme na kulatém stole NS MAS dříve než 12.3.2019!! 

 

Vznikly 3 nové pracovní skupiny NS MAS: 

- smart 

- enviro 

- sociálno 

- pracovních skupin je už hodně!! 

- NS MAS by měla mít do budoucna zaměstnance = koordinátora všech PS 

 

6. Info o přípravě únorové volební VH KS MAS 
MILAN OLIVA: 

7.12.2018 - jednání KS MAS v Praze na NIDV, zde musíme zpřesnit info, co se odehraje na VH 8.2.2019 

4.1.2019 - jednání KS MAS v Kostelním Hlavně (nutno mít představu o tom, kdo půjde do kandidatury 

na členy výboru, předsedu apod.) 

do 11.1.2019 - přijdou všem MAS poklady k VH KS MAS 

 

Uspořádání volební valné hromady - 8.2.2019 v Kutné Hoře (volba předsedy, členů výboru, kontrolní 

komise apod.) 

Jindra Hlavatý - bude připravena na VH KS MAS změna Stanov KS MAS (nová ustanovení nečlenských 

MAS) 

 

ÚKOL: 

Několik MAS, které si neodebraly brožury KS MAS - 4.1.2019 vyzvednutí brožur od těch MAS, které si 

je nevyzvedli, a poté si ostatní MAS mohou rozebrat zbytek brožur!! 

 

7. Informace z 11. Národní stálé konference v Karlových Varech 
MILAN OLIVA: 

NSK velmi zajímavá - NOK přednesl oficiální návrh implementace operačních programů 21+ (viz příloha 

emailu s pozvánkou na KS MAS) 

2 varianty modelů OP 21+ - vše viz příloha!! 

 

OLIVA ÚKOL K VYJEDÁNÁVÁNÍ: 

JAKÉ JE STANOVISKO JE KS MAS?? - Jakou variantu by KS MAS Stř. kraje vítala?? 

PRV pojede samo - nebude v kohezní politice zařazeno!! 

BOD PŘESUNOUT NA PROSINEC 2018 

- úkol pro všechny MAS  - pročíst varianty z přílohy tohoto zápisu, abychom toto mohli společně 

rozhodnout!! 

 

Odkaz na dokumenty z posledního jednání NSK - https://mmr.cz/cs/Microsites/uzemni-

dimenze/Dokumenty/Narodni-stala-konference 
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8. Info a otázky k čerpání dotace pro MAS od Středočeského kraje na r. 2018  
MILAN OLIVA: 

DOTAZ NA PANÍ KAISEROVOU, Stř. kraj - V roce 2019 budeme moci čerpat opět dotaci od Středočes. 

kraje ??? 

 

Info od paní Kaiserové: 

- návrh rozpočtu Středočes. kraje počítá s dotací 1,5 mil. Kč na rok 2019 pro KS MAS!!  

- odb. regionálního rozvoje (paní Kaiserová) podal návrh na rok 2019 sám 

- rozpočet Stř. kraje bude schválen na jednání 26. listopadu 2018 

- podat žádost za KS MAS na KÚ Stř. kraje o čerpání krajské dotace VČAS 

 
Dotazy od MAS - zodpovídá paní Vištiaková: 
- poslat pozvánku na uspořádanou akci MAS měsíc dopředu paní hejtmance (tj. pokud akce již byla, tak 

alespoň napsat, že akce již proběhla 

- pozor na loga Středočes. kraje - mít správně uvedeno!! 

- dbát na to, aby nedošlo ke zdvojení platby 

- tematicky ve prospěch cestovního ruchu v regionu!! 

- mohou se dát i vánoční koncerty (toto je podpora kultury a cestovního ruchu, přilákání návštěvníků 

na akci do regionu) 

- kelímky, letáky apod. - musí mít logo kraje!! 

 
DOLOŽIT IDEÁLNĚ 

- objednávka, faktura, výpis z účtu, atd. 

+ že postupujeme transparentně - uděláme si cenový marketing (napíšeme, že dodavatel byl vybrán 

dle naší směrnice, nebo dle cenového marketingu!!) 

 
AŽ BUDEME MÍT VŠE KOMPLET  

- NÁKLADY MUSÍ BÝT DO KONCE ROKU UHRAZENÉ, VĚCHNY DOKLADY PŘEDÁME JINDROVI 

HLAVATÉMUNEJPOZDĚJI V LEDNU!! 

- dostaneme mustr - závěrečné vyhodnocení akce (Jindra Hlavatý - bude toto řešit s každým, když nám 

něco bude chybět) 

Pokud jsme realizovali nějaké věci a máme to hotovo - JINDROVI HLAVATÉMU - poslat klidně hned!! 

 

ÚKOL  

- vznést dotaz paní Kaiserové - na základě jakých parametrů dostat naši akci v regionu do kalendáře 

Středočeského kraje!! 

 

9. Info k společnému SMART vzdělávacímu projektu z dotace Středočes. kraje 
MILAN OLIVA: 

PŘÍLOHA - SEZNAM VZDĚLÁVACÍCH AKCÍ 

 

HLAVNÍ TÉMA VZDĚLÁVÁNÍ: PROBLEMATIKA SMART VENKOV 

- Národní ústav výzkum inovačních technologií (NUVIT) - pokrytí odborné stránky věci 

- MAS by mohly participovat na přípravě organizačním - najít místo, občerstvení 

- brožura SMART venkov = základ vzdělávání v problematice SMART 

(http://eagri.cz/public/web/file/598387/Rural_Review_26_Smart_Villages_CS_V06_web.pdf) 
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KDO BUDE POZVÁN?? 

- všechny MAS Středočes. kraje - hlavně pracovníci MAS!!  

Měli bychom se účastnit - v obd. 21+ bude hodně věcí o inovacích!!  

Měli bychom být na toto připraveni a vzděláni… 

- pokud máme mezi sebou starosty, kteří už ve smart problematice angažovali, můžeme je samozřejmě 

vzít s sebou 

- pozváni budou zástupci Stř. kraje 

 

BUŠTĚHRAD - 22.11.2018 

- domluví se na organizaci MAS Podbrdsko s NUVIT 

- nemusíme se hlásit osobně, ale registrace je možná online 

 

KNĚŽICE - 3.12.2018 

- organizace - MAS Mezilesí 

 

Předběžný program - vzdělávání MAS Středočeského kraje v oblasti chytrých řešení, která čekají 
municipality v kratší nebo delší budoucnosti; každý seminář v rozsahu 4 až 6 h + exkurze (příklady 
dobré praxe); zaměření na koncept Chytrý venkov  
 
22. listopad - Okruhy témat WS1: Sociální služby a zdravotnictví, školství  
Seminář bude probíhat v Univerzitním centru energeticky efektivních budov ČVUT (UCEEB) v 
Buštěhradě. Výzkumníci tohoto centra představí systémy chytrých budov,  jejichž pokročilé funkce lze 
využít v oblasti sociálních a zdravotních služeb tak, aby se maximálně prodloužil/zabezpečil pobyt 
seniorů či tělesně postižených v domácím prostředí. Představení nebude pouze teoretické, ale 
účastníci navštíví modelový byt vybavený pro tyto osoby. Dále budou představeny nejvýznamnější 
projekty tohoto centra, jejichž výsledky lze aplikovat v prostředí municipalit za účelem zkvalitnění 
života občanů (Norské fondy). Součástí bude také návštěva místní školy. Doslova o rozšíření reality a 
informování o dalších možnostech využití nových metod jako je virtuální realita v prostředí sociálních 
služeb a zdravotnictví  se postará ukázka společnosti VR Musashi, každý účastník bude moci osobně 
vyzkoušet. Dalším hostem bude paní Coelho ze společnosti Alice Help, která představí inovativní 
produkty v oblasti péče o osoby trpící Alzheimerovou nemocí. 
 
Následovat bude diskuze k praktickým potřebám municipalit v těchto oblastech a dalším otázkám, na 
které se nedostalo v programu a které budou jednotlivé zástupce MAS zajímat. 
 
 
3. prosinec - Okruhy témat WS2: Energetika, odpadové hospodářství (využití odpadních vod), 
školství 
Návštěva energeticky efektivní obce Kněžice (evropské ocenění EEA), exkurze do bioplynové stanice, 
odborná přednáška na téma smart grid a provoz ostrovních systémů (energetická soběstačnost obce), 
představení navazujících projektů na stávající infrastrukturu v obci. Zdroje biomasy, jejich rizika a 
efektivita (ve spolupráci s Výzkumným ústavem Silva Taroucy pro krajinu a okrasné zahradnictví, v.v.i. 
(VÚKOZ)). Energetické a další využívání odpadních vod. Součástí semináře bude také návštěva 
jedinečné místní základní školy, která patří mezi největší poskytovatele domácího vzdělávání v České 
republice, garantujeme, že se vám z ní nebude chtít odejít! 
 
Následovat bude diskuze k praktickým potřebám municipalit v těchto oblastech a dalším otázkám, na 
které se nedostalo v programu a které budou jednotlivé zástupce MAS zajímat. 
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VYÚČTOVÁNÍ ROZPOČTU KS MAS A KRAJSKÉ DOTACE: 

- všichni poslali/zaplatili mimořádný členský příspěvek: 

 

Položka 
Datum úhrady 

spoluúčasti 
Datum úhrady 

dotace 
Částka dotace 

Částka 
spoluúčast 

Zbývá 

Dotace Středočeský kraj   27.9.18 1 500 000 Kč 166 667 Kč 1 666 667 Kč 

       

Proplacené dotace MAS 

Brady- Vltava 22.10.18 23.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 622 223 Kč 

Lípa pro venkov 4.10.18 16.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 577 779 Kč 

MAS - Střední Polabí 18.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 533 335 Kč 

MAS Boleslavsko 3.10.18 16.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 488 891 Kč 

MAS Dolnobřežansko 19.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 444 447 Kč 

MAS Jihozápad 8.10.18 16.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 400 003 Kč 

MAS Mezi Hrady 24.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 355 559 Kč 

MAS Nad Prahou 16.10.18 23.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 311 115 Kč 

MAS Podbrdsko 17.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 266 671 Kč 

MAS Podlipansko 23.10.18 1.11.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 222 227 Kč 

MAS Říčansko 25.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 177 783 Kč 

MAS Sedlčansko 20.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 133 339 Kč 

MAS Svatováclavsko 24.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 088 895 Kč 

MAS Vyhlídky 18.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 044 451 Kč 

MAS Mezilesí 18.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 1 000 007 Kč 

MAS Svatojiřský les 17.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 955 563 Kč 

MAS Zálabí 16.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 911 119 Kč 

Mladoboleslavský venkov 2.10.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 866 675 Kč 

Posázaví 18.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 822 231 Kč 

Přemyslovské Střední Čechy 18.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 777 787 Kč 

Rakovnicko 8.10.18 16.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 733 343 Kč 

Region Pešembeří 27.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 688 899 Kč 

MAS Blaník 22.10.18 23.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 644 455 Kč 

MAS Brdy 1.10.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 600 011 Kč 

MAS Karlštejnsko 25.9.18 3.10.18 44 444 Kč 6 666 Kč 555 567 Kč 

Celkem MAS   1 111 100 Kč 166 650 Kč  
 

    
Příjmy KS MAS 2018 Plán Plnění Zbývá 

Příspěvek Středočeského kraje 1 500 000 Kč 1 500 000 Kč 0 Kč 

Spoluúčast na dotaci – nebylo ve schváleném 
rozpočtu 

0 Kč 
166 650 Kč 166 650 Kč 

Členské příspěvky 36 000 Kč 36 000 Kč 0 Kč 

    

Celkem 1 536 000 Kč 1 536 000 Kč 166 650 Kč 
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Výdaje KS MAS 2018     
 

   
Předseda 72 000 Kč 0 Kč 72 000 Kč 

Člen výboru 1 48 000 Kč 0 Kč 48 000 Kč 

Člen výboru 2 48 000 Kč 0 Kč 48 000 Kč 

Člen výboru 3 48 000 Kč 0 Kč 48 000 Kč 

Kontrolní komise 6 000 Kč 0 Kč 6 000 Kč 

  222 000 Kč 0 Kč 222 000 Kč 

    
Administrativa - Podbrdsko 20 000 Kč 0 Kč 20 000 Kč 

    
Účetní služby - Mladoboleslavský venkov 30 000 Kč 0 Kč 30 000 Kč 

    
Platforma PRV 5 000 Kč 2 300 Kč 2 700 Kč 

Platforma OPZ 5 000 Kč 3 750 Kč 1 250 Kč 

Platforma IROP 5 000 Kč 0 Kč 5 000 Kč 

Platforma OPŽP  - nebylo ve schváleném rozpočtu 5 000 Kč 0 Kč 5 000 Kč 

  15 000 Kč 6 050 Kč 8 950 Kč 
 

   
Občerstvení, pronájem prostor 10 000 Kč 5 210 Kč 4 790 Kč 

    
Členským MAS 1 000 000 Kč 1 111 100 Kč -111 100 Kč 

    

Projektové aktivity 284 000 Kč 0 Kč 284 000 Kč 

    

Celkem 1 581 000 Kč 1 122 360 Kč 403 290 Kč 

    
JINDRA ÚKOL: 

- pozvat na příští jednání KS MAS pana Ryšavého - umí vyndat z MS2014+ informace, které 

potřebujeme pro evaluaci!! 

 

10.  Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER (Zemanová) a týmu OPTP 

(Pošíková, Dvořáková M.) 
Mimořádné jednání NS MAS - nikdo ze zástupců na KS MAS není 

 

11.  Blok CLLD  – informace z platformy (garanti platforem):  

a) PRV  

Další zasedání platformy PRV:  

Platforma PRV + OPŽP ve Slezské ul. - 30.11.2018 9:30 hod.  

Byl by zde metodik PRV -  Lípa pro venkov se pokusí metodika PRV sehnat, pokud nikdo nepřijde, tak 

budeme sami 

ÚKOL PRO VŠECHNY MAS - poslat Marušce Ripplové dotazy příklady špatné praxe 
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b) OPZ  

Další zasedání: proběhlo 25.10.2018 v Knihovně na Dobříši  

(podrobný zápis přišel od Markéty Dvořákové) 

 

c) IROP  

Další zasedání: pondělí 10.12.2018, bude potvrzeno v pozvánce 

 

d) OPŽP  

Další zasedání: bude řešeno s PRV 

 

 

12.  Různé – vystoupení partnerů KS MAS, nabídky ke spolupráci s KS, AKCE NS MA ČR apod. 

 

KS MAS PROSINEC 2018 - projednat tyto úkoly: 

MAS Sedlčansko - NÁVRH: 

- uspořádat společné setkání - neformální večer 1 den + 2. den platformy všechny dohromady 

- březen/ duben 2019 - další kolečko platforem zařídí Sedlčansko na jednom společném setkání 

 

+ JARO 2019 - Přes CSV - POKUD NÁM TUTO AKCI CSV DOVOLÍ!! 

- nabídka, jak udělat dobře FOCUS GROUP!! 

 
 
DATA NA ČSÚ (dotaz od Vyhlídek) - aktualizovaná data MAS 

- https://www.czso.cz/csu/czso/data_pro_mistni_akcni_skupiny_mas 

ÚKOL MILAN: 

kde vezmeme nová data k 31.12.2018 pro evaluaci?? 

 
Jednání ukončeno ve 12:10 hodin. 
 

Zapsala: Jana Filinová 

  

 

Další jednání Pléna KS MAS: 
 

7.12. 2018 - pravděpodobně Praha, místo bude upřesněno 

4.1. 2019 - pravděpodobně Kostelní Hlavno, MAS Mladoboleslavský venkov 

8.2. 2019 - volební VH, pravděpodobně Kutná Hora, MAS Lípa pro venkov 

 

Kde se ještě setkání KS MAS nekonalo: 

?? MAS Polabí o.p.s. 

?? MAS rozvoj Kladenska a Prahy-západ o.s. 


